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19-mei-20 De adviezen van de commissie voor bezwaarschriften gaan naast 
de inhoud van de zaak ook in op de communicatie (onduidelijke 
brieven, brieven niet ontvangen, niet terug gebeld worden). Dit zien 
we bij diverse bezwaarschriften terugkomen. Hier is duidelijk geen 
sprake van een incident. Er lijkt iets structureel mis met de 
communicatie rond bezwaarschriften. 
Het beeld dat we hiervan krijgen is voor de SGP onbestaanbaar. Dit 
zet kwaad bloed en schaadt het vertrouwen. Juist in dit soort 
gevoelige trajecten moet de communicatie absoluut in orde zijn. Het 
lijkt ons terecht om ook de communicatie in dit traject en de 
voorgenomen verbeteracties in het raadsvoorstel een plaats te 
geven. 
Vraag: Bent u bereid om het raadsvoorstel hiermee aan te vullen?

Neen, daartoe zijn wij niet bereid. Het raadsvoorstel heeft betrekking op het 
beslissen op de bezwaarschriften van diverse eigenaren van percelen. Een 
verbetertraject/evaluatie inzake de communicatie heeft geen betrekking op 
lopende bezwaarprocedures. De beslissing op de bezwaarschriften dient 
binnen bekwame tijd genomen te worden omwille van de eigenaren. Een 
evaluatie van de gehanteerde communicatiestrategie zal de nodige tijd in 
beslag nemen en voegt niets toe aan de behandeling van de 
bezwaarschriften (ongeacht de uitkomst van de evaluatie zijn de bezwaren 
ongegrond). 

In het gelopen traject is voldaan aan de eisen die de wet stelt aan de 
communicatie richting de eigenaren. Achteraf bezien was het zinvol geweest 
om na het verzenden van het collegebesluit vanuit de gemeente contact te 
leggen met de eigenaren en na te gaan of deze nog vragen of opmerkingen 
hadden. In dit traject is in de brief behorend bij het collegebesluit 
aangegeven dat de eigenaren met de gemeente contact op konden nemen 
als zij vragen hadden. Hiervan is weinig gebruik gemaakt. Wel is begin 2020 
twee maal gesproken met de woordvoerder van een aantal eigenaren en 
bewoners van Gouderak over deze kwestie. In toekomstige WVG-trajecten 
zal door de gemeente actiever het contact gezocht worden met particuliere 
eigenaren. Op welke wijze dit zal gebeuren zal echter afhangen van het 
concrete WVG-traject. 
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10 t/m 14 Zienswijzen 19-mei-20 Algemene vraag in hoeverre zijn deze begrotingen nog reëel te 
noemen in deze tijd?
Gevraagd wordt in te stemmen met de jaarstukken, maar is het 
instemmen met de begrotingen of de programmabegrotingen niet 
een te groot risico?
Komt er vanuit het Rijk een andere bekostigingsmethodiek naar de 
gemeenten?

De gevolgen van het corona virus voor de economie en daarmee indirect ook 
voor de verbonden partijen brengen grote onzekerheden met zich mee. Net 
zoals dat voor de gemeenten geldt is de impact voor de bedrijfsvoering van 
de verbonden partijen op dit moment niet duidelijk. Het is om die reden dat 
bij een aantal verbonden partijen, waarvan bekend is dat zij indirect te 
maken hebben met de gevolgen in de zienswijze is opgenomen in de 
tussenrapportage daarvoor aandacht te schenken.
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agp 10 IBKW 19-5-2020 Vraag: In hoeverre kan de gemeente nog op tijd bijsturen/ corrigeren 
bij tussentijdse rapportages? 

De gemeente is bij alle verbonden partijen vertegenwoordigd in het dagelijks 
dan wel het algemeen bestuur. Via deze bestuursorgenanen kan invloed 
worden uitgeoefend. Los daarvan heeft de raad altijd de bevoegdheid nadere 
vragen te stellen dan wel om een toelichting te vragen. In een aantal situaties 
kennen de verbonden partijen de regel dat bij begrotingswijzigingen de raden 
van de deelnemende gemeenten vooraf om een zienswijze wordt gevraagd 
alvorens het besluit wordt genomen.  


